
Commissie Economie 8 mei 2020
Vragen Antwoorden
 7. Brief GS van 3 maart 2020 over voortgangsrapportages grote projecten 
vierde kwartaal 2019 en risicoparagraaf

De vragen zijn gebundeld, de antwoorden leest u onderaan de vragen.

FVD, Fred Walravens

Vraag 1: Is de 2nd opinion over project Zanddijk door de minister al gedeeld 
met GS?
Vraag 2: Wanneer denkt GS deze 2nd opinion met PS te gaan delen?
 

GL, Maaike Walraven:

En bij agendapunt 7  Zanddijk: wat is /wordt het tijdspad voor het project 
Zanddijk. En wat zijn de resultaten uit de second-opinion
en  de bestuurlijke visie van de gem. Reimerwaal? Kan PS daar kennis van 
nemen?

VVD/Daniëlle de Clercq:

Bij agendapunt 7 heb ik de volgende vraag:
Kan de gedeputeerde aangeven wat de uitkomst is van de second opinion 
die het Rijk heeft uitgevoerd inzake het project Zanddijk, Molendijk?

CU, Adrie Kodde

Het besluit van het college van gedeputeerden om de bruine variant van de 
Zanddijk als voorkeursvariant te presenteren, is door verschillende 
belanghebbenden, bewoners, ondernemers en bestuurders van de 
gemeente Reimerswaal nogal kritisch ontvangen. Het lijkt erop dat het 
draagvlak ter plaatse voor de gekozen variant ontbreekt. Hoe ziet het 



college dit en kan deze ontwikkeling aanleiding zijn om het risico profiel van 
dit project aan te passen?

PvdA, Ralph van Hertum, spreker, geen vragen
CDA, Frank Kuijpers, spreker, geen vragen ingediend

Antwoord
Er is de afgelopen periode met het Ministerie overleg gepleegd over de second opinion. In het BO-MIRT is afgesproken een second opinion uit 
te voeren over de rijksbelangen die eventueel gediend zouden kunnen worden door de uitvoering van het project Zanddijk. 
Voor de second opinion is het Rijk opdrachtgever geweest en dus ook gaat het Rijk over de openbaarmaking van het rapport. Dit wordt niet 
verwacht op zeer korte termijn, omdat dit onderzoek is gedaan in het kader van het BO-MIRT. In november a.s. zal de 2e Kamer hierover weer 
worden ingelicht.    
De laatste besprekingen nav de second opinion vinden nu plaats (rapport is dus al klaar) . 
De gedeputeerde zal in de commissievergadering de laatste stand van zaken van dat moment meedelen
 
Tijdpad
GS zal 2 juni een voorstel naar uw Staten sturen over Zanddijk. Als uw Staten dit willen agenderen, kan dit op 10 juli a.s. in uw Staten worden 
behandeld.
Hiervoor wil GS nog een informatiebijeenkomst voor uw Staten beleggen tussen 2 en 12 juni. Dit wordt in de agendacommissie van 18 mei 
besproken.
De bestuurlijk visie van de gemeente Reimerswaal is door het college nog niet officieel ontvangen.
 
Draagvlak Bruin
Inderdaad is de gekozen voorkeursvariant Bruin door het college kritisch ontvangen door diverse belanghebbenden. In ons voorstel wat op 2 
juni door GS wordt vastgesteld, zullen we daar nader op ingaan.  Als dit aanleiding geeft voor de wijziging van het risicoprofiel zullen we dit ook 
dan aangeven.


